

DISCOVER THE NEXT LEVEL OF SECURE HYBRID WORK



YOUR EXPERT

The ISEC7 Group is your global provider of services and software solutions for digital workplaces, managed mobility, and the mobilization of business processes. Government organizations and operators of critical infrastructure (**KRITIS**) particularly benefit from our expertise in cybersecurity, which meets the stringent requirements of the **NIS2** directive.

Over 700 customers worldwide, including companies, government authorities, and institutions, trust the ISEC7 Group. ISEC7 continuously invests in the development of the latest technologies, such as **post-quantum-safe computing**.

ISEC7's innovative solutions help customers securely manage confidential information and ensure the safe operation of digital workplace infrastructures.

Founded in 2003, ISEC7 has offices in Germany, the USA, Australia, and New Zealand.

SECTORS WE SERVE

- ✓ Government
- ✓ Public Sectors
- ✓ Law Enforcement
- ✓ Armed Forces
- ✓ Defense
- ✓ Healthcare

SECURE COMMUNICATION



Managed Secure Voice by ISEC7

Secure telephony for iOS & Samsung. Highest security standards of the BSI, for authorities, KRITIS and NIS2-regulated organizations.



Secure Messenger by Teamwire

A secure instant messaging solution: chat, video conferences, etc. 100% GDPR-compliant and meets police security standards.



Secure Mail by ISEC7 MAIL

A secure mobile email client that enables classification, encryption, and enforcement of signing.



Secure File by DRACoon

Store, share, and manage files securely, GDPR-compliant, and accessible on all devices in the cloud at any time.



Secure Infrastructure by ISEC7 SPHERE

Managed Unified Endpoint Management (UEM) and Managed Security in highly regulated infrastructures.



Endpoint Lifecycle Management by ISEC7 ELM

Optimization of on- and off-boarding processes for digital workplace environments.

DISCOVER THE NEXT LEVEL OF SECURE HYBRID WORK



IHR EXPERTE

Die ISEC7 Group ist ein globaler Anbieter von Services und Softwarelösungen für digitale Arbeitsplätze, Managed Mobility und die Mobilisierung von Geschäftsprozessen. Besonders staatliche Organisationen und KRITIS-Betreiber profitieren von unserer Expertise im Bereich Cybersicherheit, die den strengen Anforderungen der NIS2-Richtlinie entspricht.

Über 700 Kunden weltweit, darunter Unternehmen, Behörden und Regierungsstellen, vertrauen der Unternehmensgruppe. ISEC7 investiert kontinuierlich in die Weiterentwicklung neuester Technologien, wie z.B. Post-Quantum-Safe Computing.

ISEC7s innovative Lösungen unterstützen Kunden dabei, vertrauliche Informationen sicher zu nutzen, verwalten und den sicheren Betrieb digitaler Arbeitsplatzinfrastrukturen zu gewährleisten.

Gegründet in 2003, unterhält ISEC7 Standorte in Deutschland, den USA, Australien und Neuseeland.

UNSERE ZIELGRUPPEN

- ✓ Regierungen
- ✓ Behörden
- ✓ Polizeien
- ✓ Militär
- ✓ Verteidigung
- ✓ Gesundheitswesen

SICHERE KOMMUNIKATION



Managed Secure Voice by ISEC7

Sichere Telefonie für iOS- & Samsung. Höchste Sicherheitsstandards des BSI, für Behörden, KRITIS und NIS2-regulierte Organisationen.



Secure Messenger by Teamwire

Eine sichere Instant-Messaging-Lösung: Chat, Videokonferenzen, etc. Zu 100 % DSGVO-konform und erfüllt Polizeisicherheitsstandards.



Secure Mail by ISEC7 MAIL & CLASSIFY

Ein sicherer mobiler E-Mail-Client, der Klassifizierung, Verschlüsselung und die Durchsetzung von Signierung ermöglicht.



Secure File by DRACoon

Speichern, teilen und verwalten Sie Dateien sicher, DSGVO-konform und jederzeit auf allen Geräten in der Cloud



Secure Infrastructure by ISEC7 SPHERE

Managed Unified Endpoint Management (UEM) und Managed Security in stark regulierten Infrastrukturen.



Endpoint Lifecycle Management by ISEC7

Optimierung von On- und Off-Boarding-Prozessen für Digital Workplace Umgebungen.

